
Fra: Morskogen Eli Vera (Eli.Vera.Morskogen@Helgelandssykehuset.no)
Sendt: 02.11.2020 10:14:09
Til: Postmottak Helgelandssykehuset (postmottak@helgelandssykehuset.no)
Kopi: Postmottak-RHF (postmottak@helse-nord.no); Daae Cecilie

Emne: Klage på at henvendelse til styret i Helgelanssykehuset ikke ble tatt med på styremøte 28/10.20
Vedlegg: 
Hei
Sendte den 141020 et brev hvor det var 227 underskrifter fra ansatte i Sandnessjøen sykehus  som vi ønsket skulle
bli tatt opp på styremøte 281020‐
Denne henvendelsen ble ikke videreformidlet før styremøte
Jeg snakket med Arne Benjaminsen fredag 301020 hvor han bekreftet at han viste om brevet, men han at det
hadde vært mye «rot» i forbindelse med videresendelse av sakspapirer.
Har fått bekreftelse fra Styreleder, Arne Benjaminsen, at saken vil bli tatt opp ved neste styremøte
 
Dette er veldig uheldig og spesielt siden det er  henvendelser skrevet fra andre datert etter 141020 som ble med i
siste styremøte
 
Tillitten til styret og distribuering av styresaker er veldig viktig for troverdighet blant de ansatte.
 
Hilsen
Eli Morskogen
Kreftsykepleier i Sandnessjøen
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